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Forum 1A - Beantwoording technische vragen

1. Opening
--

3. Actie- en toezeggingenlijst

     GroenLinks
Nr Vraag Antwoord
1. T-06: Langedijk heeft zich (nog) niet 

aangesloten bij de DECRA . Wat 
zijn de overwegingen om al dan niet 
aan te sluiten? Wat zijn eventuele 
alternatieven?

Langedijk heeft zich niet aangesloten bij DECRA omdat 
er twijfels zijn over de effectiviteit van DECRA.
Het blijkt dat het voor DECRA heel moeilijk is projecten 
te vinden waarin zij hèt verschil kan maken.
Want als er bij een project onvoldoende zicht is op een 
goed ‘verdienmodel’, zal DECRA daar geen geld in 
investeren, omdat het wel een revolverend fonds moet 
blijven. Maar als er een project is waarbij het 
‘verdienmodel’ wel goed genoeg is, zijn er ook wel 
bedrijven die daarin willen investeren.
Er blijft dus een heel kleine niche over van pro jecten 
waar DECRA eventueel nuttig kan bijdragen.
Dat is nu goed te zien bij het project ‘zonnepanelen op 
grote bedrijfsdaken’. Hier mogen overigens ook 
Langedijker bedrijven aan mee doen.
Maar in de praktijk blijkt dat het voor DECRA moeizaam 
is hier voldoende bedrijven voor geïnteresseerd te 
krijgen. 
Terwijl er ook energie-adviesbureaus, of 
samenwerkende bedrijven zijn, die wel eigenaren van 
grote dakoppervlakken bereid vinden om gezamenlijk 
zonnepaneel-projecten te starten. Het alternatief is dan 
ook om dit soort initiatieven te stimuleren en faciliteren.
Hierover volgt nog een college-besluit.

2 T-35: wat is de status?
3. T-63: wat is de status?
4. T-62: zijn er ontwikkelingen? Het Recreatieschap Geestmerambacht werkt aan een 

aanpassing van haar gebiedsvisie. Hiervoor is op 21 
november 2018 een bijeenkomst georganiseerd voor 
de raadsleden van de vier in het schap deelnemende 
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4. Afdoening ingekomen stukken aan de raad
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ten opzichte van andere Langedijker 
verenigingen het gelijkheidsbeginsel 
toegepast?

5 In relatie tot vraag 4.: gaan de 
Heeren van Vrone openbaar 
aanbesteden daar waar het het 
inzetten van gemeenschapsgeld 
betreft in aanleg velden?

6 Idem in relatie tot verwachte 
subsidie van ministerie 
Volksgezondheid?

7 Wat is globaal het verwachte 
tijdspad?

8 In relatie tot vraag 7 en de memo 
D05(a): binnen aantal jaar halveert 
leerlingenaantal op scholen in ieder 
geval die van IKC zuid. Voetbal is 
een jonge mensen sport. Hoe is 
verwachting van ledenontwikkeling 
Vrone in dat kader? Wat als Vrone 
dan veel minder velden nodig heeft? 

voldoende oog moet zijn voor specifieke en 
situationele aspecten en omstandigheden.

De concretisering van plannen en afspraken is nog 
niet dusdanig uitgewerkt dat hier een helder antwoord 
op te geven is. Vanzelfsprekend zal de gemeente zich 
houden aan toepasselijke wetten en regels.

Zie antwoord vraag 5.

In de memo staat het volgende: “Een nauwkeurig 
tijdspad is op dit moment moeilijk te geven, omdat de 
eerste stap, de overeenkomst tussen SV Vrone en de 
Heeren van Sint Pancras, niet bij de gemeente ligt.” 
De in de memo beschreven situatie is thans nog aan 
de orde.

In de huidige plannen is uitgegaan van een 
toekomstbestendige situatie voor SV Vrone. De 
vereniging heeft zelf de daar onderliggende 
opvattingen en prognoses over ledental, velden en 
bespeelbaarheid bepaald.

2. D05A leerlingenprognoses
Klopt op bladzijde 3 het laatste getal 
voor 2039 het getal voor Paus 
Johannes? (129) en Phoenix? Zo ja 
dat betekent dat op IKC Zuid in vijf 
jaar tijd tussen 2034 en 2039 een 
halvering van aantal leerlingen 
plaatsvindt. Het jaar 2034 is over 14 
jaar, wat betekent dit voor bouw IKC 
aldaar?

De tabel klopt niet, is de reactie van het bedrijf 
Pronexus (opsteller van de leerlingenprognose);
“een aantal doelgroepen voor het jaar 2039 klopte niet  
in ons systeem waardoor het aantal leerlingen vanuit 
die buurten niet 
doorgekomen zijn. Dit is nu aangepast in de 
leerlingenprognose.” 

Zie ook de verbeterde versie (bijlage)

3. D02: tuincentrum Vronermeerweg
1 Er is een ontwerpbestemmingsplan 
vanaf 5 maart ter inzage. Zouden wij 
dat ontwerp kunnen ontvangen?

2 U wil aldaar een woonfunctie gaan 
toepassen. Door aanleg Vronermeer 
Noord, verleggen oude 
Vronermeerweg aldaar is het gehele 
huidige tuincentrum en woning alleen 
via Alkmaars grondgebied te 
bereiken, dat terwijl het tuincentrum 
en woning op Langedijker 
grondgebied liggen. Hoe wordt een 
en ander ingepast, afgesproken 
etc. ?

Het ontwerp-bestemmingsplan is in te zien via 
http://www.ruimtelijkeplannen.nl/web-roo/roo/best
emmingsplannen?
planidn=NL.IMRO.0416.BPSP2012part005-on01 
of via bijgaande pdf.

In het geval dat toepassing van de 
wijzigingsbevoegdheid die ziet op de realisering van 
woningbouw aan de orde komt, zal voorafgaand 
overlegd worden en zullen relevante afspraken tot 
stand gebracht worden met de projectorganisatie 
Vroonermeer-Noord cq. met de gemeente Alkmaar.

 GroenLinks
Nr Vraag Antwoord 
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.
1 Algemeen: Waarom staan de E 

onderwerpen niet op de website en 
wel in de app?

De E onderwerpen staan ook op de website.

2 D4 herontwikkeling Vrone
Zal dit onderwerp ook nog op de 
agenda van de raad komen als een 
bespreek en/of beslispunt?

Uiteraard! Zie ook de tekst onder NB in de 
toegezonden memo.

3 D07-Raadsmemo-PORA-Wonen-d-d-
28-02-19-Regionale-
oningbouwafspraken.pdf
1 wanneer is de  gemeenteraden in 
de  gelegenheid gesteld over dit 
onderwerp en de te maken  cq 
gemaakte afspraken haar  zienswijze 
kenbaar te maken?

2 Wanneer wordt er in de  gemeente 
Langedijk begonnen met  het 
uitvoeren van de in de memo 
genoemde afspraken? 

3 Welke afspraak is daarbij  
prioritair?

4 Op welke manier wordt de afspraak 
dat er ingezet wordt op een 
woningaanbod dat aansluit bij de 
vraag ingevuld?

5 Op welke manier wordt de “vraag” 
vastgesteld?;

6 Op welke manier wordt de afspraak 
dat er voor versterking van 
woningmarktsegmenten waar we 
tekort van hebben gekozen wordt 
ingevuld?

7 Op welke manier worden de 
“woningmarktsegmenten waar we 
tekort van hebben ingevuld?

Woensdag 3 april 2019 is er op de regionale 
raadsinformatieavond een presentatie gegeven over 
de regionale woningbouwafspraken. De regionale 
woningbouwafspraken is een bevoegdheid van het 
college. Het betreft de uitvoering van beleid. Namelijk 
de Regionale Woonvisie Regio Alkmaar (wel door de 
raad vastgesteld). Het staat een raad uiteraard vrij om 
een zienswijze in te dienen.

De komende maanden wordt gewerkt aan een 
flexibele regionale woningprogrammering. 

Alle afspraken zijn van belang. Onder de huidige 
marktomstandigheden is dit vooral het versnellen van 
de woningproductie.

Voortdurend rekening houden met de meest recente 
prognoses, marktonderzoeken en actuele 
marktinformatie (bijvoorbeeld krapte-indicator) van de 
Woningmakers.

Zie antwoord hierboven.

Bij de woningprogrammering moeten we ook rekening 
houden met de bestaande voorraad. Dus niet teveel 
toevoegen van marktsegmenten waar er nu al veel 
van is in de bestaande voorraad en waarvan wordt 
verwacht dat daar in de toekomst overschotten 
kunnen ontstaan.

Zie antwoord hierboven. Meer programmeren in de 
segmenten waar nu en in de toekomst vraag naar is, 
waarbij rekening wordt gehouden met de bestaande 
voorraad.

4 E05 Code Oranje

1 Wat is de reden dat  de  notitie die 
verschenen is en waarin gesteld 
wordt dat  HALteWerk hier niets mee 
doet niet bij de  ingekomen stukken 
opgenomen is?
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2 Wat is de  reden dat  Haltewerk 
niets kan met de  gesignaleerde 
problemen in de  uitvoering door  
Haltewerk?

3 Zijn er reeds eerder  bij Haltewerk 
kritische opmerking over de  in het  
Oranjeboek genoemde punten 
binnen gekomen?

4 Zo ja wanneer? En wat is daar mee 
gedaan?

De beschrijving van klachten en/of constateringen en 
“aanbevelingen vanuit de burgers’ hebben veelal een 
algemeen of onduidelijk karakter waardoor het vragen 
aan de opstellers oproept. Door het ontbreken van 
onderbouwing en analyse is het moeilijk de klachten 
en constateringen te beoordelen en eventuele 
verbeterpunten te formuleren.

Halte Werk en de betrokken gemeenten staan 
constant open voor de mening van klanten en passen 
op basis daarvan continue de werkprocessen en de 
dienstverlening aan. Zoals hiervoor aangegeven 
kunnen we niet beoordelen in hoeverre er sprake is 
van problemen in de dienstverlening. Om daarvan een 
helder beeld te krijgen wil de voorzitter van het 
Bestuurlijk Team van Halte Werk in gesprek komen 
met de indieners van het Oranjeboek. Hij nodigt de 
opstellers dan ook uit voor een gesprek.

Zie vorige antwoord.

5. Mondelinge mededelingen vanuit de commissie sociaal 
--

6. Rekenkameronderzoek Grip op grote projecten
--

7. 2e wijziging GR Halte werk 

  GroenLinks
Nr
.

Vraag Antwoord 

1. Waarom is er besloten om de 
vergaderingen standaard van 
openbaar naar besloten te 
veranderen?

Het gaat bij Halte Werk om een bestuur van een 
bedrijfsuitvoeringsorganisatie en het gaat dus niet om 
een Algemeen Bestuur. Het bestuur van Halte Werk 
vergadert maandelijks en bespreekt veel lopende 
zaken alvorens er een besluit wordt genomen. Elke 
maand wordt de besluitenlijst van de 
bestuursvergadering op de website van Halte werk 
geplaatst.

2. Heeft de cliëntenraad Halte Werk 
advies kunnen uit brengen over de 
voorgestelde wijziging van de  GR?

Nee. Het onderwerp wijziging GR tekst leent zich niet 
voor een advies van de cliëntenraad. Het gaat hierbij 
om type organisatie en niet om beleidsvoorstellen of 
wijzigingen in verordeningen die binnen de 
Participatiewet vallen.

 Kleurrijk Langedijk
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8. Verordening Cliëntenparticipatie
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9. Beleidskader Schuldhulpverlening 2019 
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3 In het beleidskader wordt genoemd 
dat de subsidie aan Humanitas wordt 
verhoogd met € 12.000,- en in het 
raadsvoorstel wordt een bedrag 
genoemd van € 10.000,-. 
Vraag: Waar komt het verschil 
vandaan?

Er is geen sprake van verschil. In de eerdere versie 
stond nog een bedrag vermeld van € 12.000. Na 
financiële  correctie moet dit echter € 10.000 zijn.

4 Vraag: Zijn er adviezen gevraagd en/
of uitgebracht over het beleidskader 
(bijvoorbeeld door Cliëntenraden), zo 
ja door wie en kunnen wij deze indien 
aanwezig ontvangen?

Het beleid schuldhulpverlening heeft een lange 
aanloop gehad. In oktober 2017 heeft de 
Clientenadviesraad Halte Werk en de 
Clientenadviesraad Wmo/jeugd van de gemeente 
Langedijk advies uitgebracht. Hun aanbevelingen 
hebben we meegenomen in het beleid. Eind 2019 
worden de resultaten van de pilots met u gedeeld. 
Bijgesloten vind u de adviezen van de clientenraden.

5 In hoofdstuk 6 (Innovatie) wordt bij 
het organiseren van de 
vroegsignalering gesproken over 
casusoverleg binnen het sociaal 
domein bij een vermoeden van 
schuldproblematiek bij een inwoner. 
Vraag: Is deze inwoner hiervan op de 
hoogte en/of hierbij direct betrokken? 
Hoe wordt voor deze inwoner de 
privacy gewaarborgd?

De inwoner is op de hoogte en direct betrokken bij de 
eigen casus.

10. Focusagenda Regio Alkmaar 2019-2022
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uitgevoerd/daadwerkelijk gedaan 
voor deze bedragen ?
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